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Ερώτηση 

Προς τους Υπουργούς: 

1. Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη, 
2. Δικαιοσύνης κ. Γιώργο Φλωρίδη. 

Θέμα: «Εμπλοκή πρώην διευθύντριας των φυλακών Κορυδαλλού σε 
εγκληματικά κυκλώματα». 

Κύριοι Υπουργοί, 

Το φως της δημοσιότητας έλαβαν το προηγούμενο διάστημα οι αποκαλύψεις 
των συνομιλιών της πρώην Διευθύντριας του Καταστήματος Κράτησης 
Κορυδαλλού, με κρατούμενους, οι οποίοι εμπλέκονται σε κύκλωμα εμπορίου 
ναρκωτικών.  

Επιπλέον, τις σοβαρότατες αυτές κατηγορίες συνοδεύουν, όπως διαφαίνεται 
από την σχετική δικογραφία και οι κατά παράβαση των κανονισμών 
διευκολύνσεις των κρατουμένων όπως, η εισαγωγή αντικειμένων στις φυλακές, 
η διευθέτηση επισκεπτηρίων χωρίς την τήρηση των προβλεπόμενων 
διαδικασιών και η εξυπηρέτηση ατόμων που σχετίζονται με εγκληματικές 
οργανώσεις. 

Στα δημοσιεύματα αναφέρεται ακόμη πως στην δικογραφία περιέχονται και 
αναφορές για δωροδοκία δικαστικών υπαλλήλων. 

Επειδή, η ως άνω πρώην Διευθύντρια του Καταστήματος Κράτησης 
Κορυδαλλού μετά τις σχετικές αποκαλύψεις απομακρύνθηκε από την θέση της 
και μετακινήθηκε στο Υπουργείο Δικαιοσύνης. 

Επειδή, μετά από τις σχετικές καταγγελίες διασαλεύεται η νομιμότητα εντός 
των φυλακών. 
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Επειδή, όσα ήρθαν στο φως ενέχουν σοβαρότατες πολιτικές ευθύνες για το 
κράτος δικαίου.  

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ.κ Υπουργοί, 

1. Σε ποιες ενέργειες έχει προβεί η κυβέρνηση για να διερευνήσει τη συνολική 
δράση της πρώην διευθύντριας των φυλακών Κορυδαλλού; Ποια πορίσματα και 
ποιες διοικητικές ή πειθαρχικές κυρώσεις έχουν επιβληθεί; 

2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε ώστε να διασφαλιστεί  η 
ακεραιότητα και η διαφάνεια στη διοίκηση των φυλακών της χώρας και να 
αποτραπούν παρόμοια φαινόμενα στο μέλλον; 

3. Υπήρξε εμπλοκή άλλων κρατικών λειτουργών ή σωφρονιστικών υπαλλήλων 
στο κύκλωμα που αναφέρεται στην δικογραφία; Αν ναι, σε ποιες ενέργειες 
προτίθεστε να προχωρήσετε προκειμένου να διαταχθεί σχετικός έλεγχος; 
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